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 MØTETYPE: SU- møte  

 MØTE NR.: 1  

 DATO: 15.11.12. kl. 14.00-15.30  

  STED: Hana  skole  

 MØTELEDER: Unni O. Bøe  

 MØTEREFERENT: Pål Larsson  
 SAKSNR: 

ARKIVKODE: 

 

 
Hana skole 

Medlemmer:  Janne Myrland (foresatt), Lene Wathne Thingbø (foresatt), Arne Helliesen (politisk 

repr.), Inge Svindland (lærer), Maja Solum Søndervik (elevråd), Dina Wik Opheim 

(elevråd), Unni Opgård Bøe (ansatt rep.), Pål Larsson (rektor) og Helge Gran Larsen 

(lærer). 

Forfall:   

Sendes også: Kari Bente Daae (kommunaldirektør), Richard Olsen (fagstab) og politisk sekretariat. 

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/

FERDIG TIL 

01-12/13 
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Valg av ny leder  
Unni Opgård Bøe ble valgt til leder. 
 
Valg av nestleder 
Vi ble enige om at nestleder foreløpig ikke var nødvendig. Saken tas opp igjen dersom 
behovet melder seg. 
 
Valg av sekretær 
Pål Larsson ble valgt som sekretær. 
 
Saker til eventuelt  

1. Arne Helliesen hadde et spørsmål i forbindelse med trafikksituasjonen ved 
skolen. 

2. Arne Helliesen hadde en sak til orientering. 
 
Godkjenning av skolens mål 
Skolens hovedmål, satsingsområder og elevmål ble gjennomgått av rektor. 

Tilbakemeldingene er at resultatene er veldig gode på både læring og trivsel. 

Sykefraværet er halvert og godt under kommunens målsettinger. 

Foreldreundersøkelsen viser at foresatte stort sett er veldig fornøyde med både skole og 

SFO. 

 
Høring på rådmannens forslag til økonomiplan og konsekvenser for Hana skole  

 
Samarbeidsutvalget ved Hana skole sin høring om økonomiplan 2013-2016. 

Rådmannens forslag: 

 

Resultatet av rådmannens forslag: Hana skole må spare 700 000 kroner i 2013. En 

innsparing på ca. 2000 kroner pr. elev. Dette utgjør en reduksjon på 140 % 

lærerstilling/1,4 stilling pedagog ved Hana skole. Hana skole har spart 1,8 millioner 

kroner fra budsjettåret 2011 til budsjettet i 2012. Dette har vært en utfordrende prosess. 

Nye foreslåtte innsparinger vil gi skolen enda tøffere arbeidsvilkår.  

 

Samarbeidsutvalget ved Hana skole vil med punktene under forklare hvilke 

konsekvenser dette vil få for skolen, dersom rådmannens forslag blir vedtatt. 

 

Innsparingene får følgende konsekvenser for Hana skole: 

 

Samarbeidsutvalget ved Hana skole mener det i hovedsak går ut over elevene som 

trenger ”litt ekstra”. Elever rundt kritiske grenser vil ikke få den oppfølgingen de får nå. 

 

Hana skole må muligens kutte ut intensiv lesetrening for elever med leseutfordringer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SANDNES KOMMUNE 

MØTEREFERAT SU  
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Skolen har i dag lesekurs og leseverksted for de elevene som trenger et ekstra løft 

innenfor lesing. 

 

Skolen vil oftere bli 1 voksen med 28 elever. Det betyr at det vil bli mindre tid til 

oppfølging av den enkelte elev. 

 

Innsparingene gjør at det blir vanskeligere å få til delingstimer i fag. 

 

Redusert bemanning vil føre til at færre elever får den hjelpen de trenger. 

Voksentettheten reduseres. 

 

Folkevalgte har et sterkt ønske om at resultatene til skolene skal bli bedre. Redusert 

voksentetthet gjør denne jobben vanskeligere. Ambisjonene fra politikerne om bedre 

resultater må som konsekvens av innsparingene senkes. 

 

Sandnesskolen har en ambisjon om å redusere andelen elever med rett til 

spesialundervisning. Hana skole sitt samarbeidsutvalg er bekymret for at kutt i 

skolebudsjettet vil føre til at flere elever vil trenge spesialundervisning for å få den 

hjelpen de trenger. 

 

Sandnes kommune har en ung befolkning. Barn og unge er framtiden vår. 

Samarbeidsutvalget ved Hana skole er uenige i forslaget til rådmannen om å redusere på 

skolebudsjettene. 
 

Utfordringer ved Hana skole 

1. Kunstgressbane blir ferdigstilt til våren 
2. Gressflater blir nå klippet 
3. Murene blir fikset 
4. Parkering, av- og påstigning gjenstår som den største utfordringen 

a. Politisk representant vil ta saken videre til bydelsutvalget 
b. Elevrådet tar opp saken i barn og unges bystyre 
c. FAU jobber videre med saken 

 
Aktivitetsplan for skole – kirke 

Skole og FAU samarbeider om en folder som skal deles ut til alle foresatte i forkant av 

skoleåret. Folderen skal beskrive retningslinjer, aktiviteter og informasjon om fritak fra 

undervisning på bakgrunn av religiøs og filosofisk overbevisning. Første utkast: 
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Saker til eventuelt 
1. Samarbeidsutvalget snakket om hvilke forbedringer vi så for oss at politisk 

representant kunne ta med seg til bydelsutvalget 
a. Lys som kunne lyse opp kritiske plasser mellom skolen og 

Vatnekrossen barnehage 
b. Opphøyet gangfelt mellom skole, barnehage og parkeringsplass 
c. Egnet holdeplass for skoletaxi 

2. Politisk representant gjorde SU oppmerksom på at bydelsutvalget jobbet for å 
få på plass autovern mellom Vatnekrossen og Vatne. SU støttet, og var veldig 
positive til forslaget. 

   

 

Hana skole 16.11.12 

 

Referent Pål Larsson 


